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În conformitate cu prevederile art. 138, alin. 13 din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ cu modificările și completările ulterioare, se întocmește procesul-verbal al 
şedinţei extraordinare a Consiliului local al municipiului Constanţa din data 14.02.2024, 
convocată prin Dispoziția nr. 425/09.02.2024 a primarului municipiului Constanța. 
Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, pe o platformă online de 
videoconferință. 
  
La ședință participă: 26 de consilieri din 26 de consilieri în funcție  (dl Andrei Brighidău 
a depus jurământul), d-na secretar general Fulvia-Antonela Dinescu, domnul primar 
Vergil Chițac. Ședința este condusă de doamna consilier local Arghirescu Adriana, aleasă 
președintă de ședință prin HCL nr. 594/2023. 
 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Bună ziua, domnule primar, doamnelor și domnilor consilieri locali. O rog pe doamna 
secretar general să facă prezența. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Bună ziua. O să dau citire listei de prezență (se face prezența). Sunt prezenți 26 de 
consilieri locali din 26 consilieri locali în funcție, avem cvorum. 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă mulțumesc. Cvorumul de ședință este asigurat. Declar deschisă ședința 
extraordinară de azi, 14.02.2024. Supun la vot cele două proiecte ale ordinii de zi. Vă 
rog să votați. 
Cu 24 de voturi pentru, ordinea de zi  a fost aprobată. 
Cu 25 de voturi pentru, ordinea de zi suplimentară a fost aprobată. 
Rog liderii de grup să se înscrie la cuvânt. 
Dl viceprimar Ionuț Rusu  
Ori de câte ori va fi nevoie. 
Dl Daniel-Florin Cocargeanu 
La punctul 2 și 5 de pe ordinea de zi și la punctul 4 de pe ordinea suplimentară și ori de 
câte ori va fi nevoie.  
Dl Costin-Ioan Răsăuțeanu 
La punctul 2 și ori de cîte ori va fi nevoie. 
Vă rog să fiți de acord să începem cu punctul 1 de pe ordinea de zi suplimentară. 

1. Depunerea jurământului de către domnul consilier local Andrei Brighidău; 
Dl Andrei Brighidău 
 „Jur să respect Constituția și legile țării și să fac, cu bună credință, tot ceea ce 

stă în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Constanța. Așa 

să îmi ajute Dumnezeu!” 

Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Revenim la ordinea de zi: 

2. Proiect de hotărâre nr. 52/2024 privind constatarea încetării de drept înainte de 
expirarea duratei normale a mandatului de consilier local al doamnei Garip Mirela și 
vacantarea locului de consilier local deținut de aceasta;  

Este o hotărâre de constatare; nu se votează.   



 
3. Proiect de hotărâre nr. 54/2024 privind aprobarea bugetului local pe anul 2024;    

Dl Daniel-Florin Cocargeanu 
Vă mulțumesc. Domnule primar, șiu că ați declarat în ultima perioadă că nu ați vrut să-
i consultați și pe consilierii USR la construirea bugetului pentru acest an. Totuși, noi am 
constatat cu surprindere că v-ați bazat bugetul pe un proiect USR – PNRR. Spun asta, 
pentru că 63% dintre proiectele aflate pe lista de investiții din acest an sunt finanțate 
prin PNRR. Pentru că nu ne-ați consultat, noi am depus o serie de amendamente, 
majoritatea ideilor sunt venite în urma consultării cu cetățenii, sunt proiecte care au 
fost gândite în scopul de a revitaliza cartierele Constanței și de a crește calitatea vieții 
cetățenilor și am dori să aibă sprijinul consilierilor locali la momentul votului. Am și 
cîteva întrebări. Dacă în buget sunt incluse cheltuielile cu iluminatul stradal de sărbători? 
Dl primar Vergil Chițac 
Nu sunt incluse pentru că sperăm ca până atunci să acordăm contractul de iluminat 
stradal. Este într-o fază destul de avansată și am avut grijă ca în caietul de sarcini să 
prevedem ca cel care ne va asigura serviciul acesta de sărbători să ne lumineze orașul. 
Dați-mi voie să fac o remarcă. Dumneavoastră afirmați că proiectul PNRR este proiectul 
USR? E foarte greu să înțeleg asta, pentru că este un proiect al României, nu este un 
proiect al USR, iar ministrul dvs. de la acea vreme, dacă nu avea încuviințarea celorlalți 
miniștri din PNL și al primului ministru, nu putea să înainteze acest proiect. Este un 
proiect al României, iar faptul că noi am reușit să finanțăm niște proiecte prin PNRR e 
meritul nostru și nu al USR-ului. 
Dl Daniel-Florin Cocargeanu 
A doua întrebare: dacă suma prevăzută pentru bugetarea participativă este prinsă în 
buget? 
Dl primar Vergil Chițac 
Dacă există proiecte de bugetare participativă, sunt prinse. Dacă nu, nu. Din câte știu, 
unele proiecte care nu au putut fi finalizate anul trecut au fost prinse în buget acum. 
Dl Daniel-Florin Cocargeanu 
Mi-a mai sărit în ochi faptul că pentru CSM este alocată o sumă pentru achiziția unui 
microbuz de 16+1 locuri. Suma mi se pare una extrem de mare având în vedere că 
vorbim de 2 milioane RON, deci 400.000 € pentru un microbuz de 16 locuri. Nu am găsit 
nicăieri o sumă mai mare de 100.000 €, cu toate dotările, pentru un astfel de microbuz. 
În general, un autocar mare costă în jurul a 150.000 €, aici vorbim de 400.000 € pentru 
un microbuz. Este enorm! 
Dl primar Vergil Chițac 
Nu știu toate detaliile astea, pentru că sunt extrem de multe, ce pot să vă spun este că 
am bugetat mai puțin, ca să dăm mai mult mai mulți bani la dezvoltare, am bugetat 
mai puțin față de anul trecut cu vreo 50% tot CSM-ul și îmi imaginez că asta e în bugetul 
CSM-ului, nu în bugetul nostru. Al doilea lucru, este că suma reală va fi cea care va 
rezulta în urma licitației. 
Dl Daniel-Florin Cocargeanu 
Îmi imaginez că sumele prinse în buget se fac în urma unui testări de piață, în general, 
nu sunt prinse așa, pur și simplu. Și, chiar și așa, la prima vedere, necunoscător fiind, 
este enormă suma. Da, consider că este nevoie de acest microbuz, dar mi se pare foarte 
foarte mult ca sumă. 
Dl primar Vergil Chițac 
Cred că este o eroare materială. Realitatea e că el costă 60.000 €, din care sponsorizare 
20.000 €. 
Dl Daniel-Florin Cocargeanu 
O ultimă întrebare: la anexa 3 bis sunt prevăzute sume din linia de credit aprobată anul 
trecut, proiectele au fost prevăzute cu niște sume inițiale, acum se bugetează pe acele 
proiecte foarte, foarte mult, sunt foarte mari creșterile. De exemplu, la „Reabilitare 
rețele - Termie II”, de la 2 milioane la 25 de milioane, în condițiile în care mai există 22 
de milioane prevăzute din fonduri europene. 
Dl primar Vergil Chițac 



Reabilitarea rețelelor termice primare – „termie II” este 1.954.000. 
Dna Oana Dobre 
Vizavi de credit, doamna Merlă este prezentă, doamna Ispas... sunt proiectele Direcției 
patrimoniu, avem fundamentarea bugetului de la Direcția patrimoniu. 
Dna Carmen Ispas 
La „Termie II” suntem în procedură de fazare, o parte din sumă e de la bugetul de stat, 
o parte e de la bugetul local. Nu e atât de mult. 
Dl primar Vergil Chițac 
Ce susțineți, domnule Cocargeanu? 
Dl Daniel-Florin Cocargeanu 
La mai multe proiecte sunt aceste creșteri, există și sume prevăzute din fonduri 
europene... dvs. spuneați că prin această fazare sperăm să acoperim sumele... În prima 
listă de proiecte pe care ne-ați dat-o... 
Dl primar Vergil Chițac 
Am înțeles. Vă explic. Lista necesară la momentul acela pentru momentul finanțării a 
fost făcută pe documentele pe care le aveam la momentul acela, pe contractele de 
fianțare în care se specifica foarte clar ... bani europeni și care e cofinanțarea noastră. 
Între timp, unele dintre proiectele de pe lista inițială au dispărut și nouă ne dă voie 
legea (lucrul ăsta l-am făcut trecând prin comisia de aprobare a îmrumuturilor de la 
Ministerul Finanțelor) ca în interiorul sumei totale pe care noi am contractat-o să ne 
mișcăm de la un proiect la altul în funcție de nevoi – dacă acum avem nevoie la unul 
din proiecte de mai mulți bani decât aveam nevoie inițial și avem și o anexă la contractul 
de finanțare, un act adițional care prevede suma aia și am înaintat ... Unele proiecte s-
au încheiat și n-am folosit banii și i-am dus în altă parte. Asta este explicația. Repet, 
suma totală pe care am împrumutat-o este aceeași. 
Dl Costin-Ioan Răsăuțeanu  
Domnule primar, grupul PSD vă solicită sistarea plăților către Asociația de Dezvoltare 
Durabilă a Județului Constanța și să luați în considerare retragerea municipiului 
Constanța din această asociere care ni se pare dubioasă și o să vă explic și de ce. La 
ultima ședință noi am solicitat atunci, în data de 1 februarie, o prezentare mai serioasă 
a raportului, un raport care, din punctul nostru de vedere, a fost făcut în bătaie de joc. 
Și am solicitat să se revină cu o detaliere mai serioasă care să cuprindă întreaga 
activitate a asociației. Nici până în ziua de azi nu am primit răspunsul. Noi, PSD, 
condamnăm ferm lipsa de profesionalism și corectitudine a acestei asociații. Poate se 
impune o atenție deosebită, să vedeți ce se întâmplă acolo și de ce nici până în ziua de 
astăzi noi, consilierii locali, nu am primit nicio detaliere, niciun raport serios în ceea ce 
privește bugetul și cum s-au cheltuit banii constănțenilor. Apreciem și considerăm că 
proiectele pe care le-am depus au fost destul de mult ținute în standby și vă solicităm, 
pe această cale, să demarăm cât mai repede identificarea spațiilor pentru înființarea 
celor patru centre de asistență medicală și recuperare pentru vârstnici și să dăm drumul 
cât mai repede la elaborarea studiilor sau a documentațiilor pentru șoseaua de coastă 
cu promenadă și pasajul rutier de la intersecția bulevardelor Tomis cu Aurel Vlaicu. 
Dl primar Vergil Chițac 
Domnule consilier Răsăuțeanu, vă rog să înțelegeți și dumneavoastră și toată lumea! 
Asociația de Dezvoltare Durabilă are ca acționar Consiliul local Constanța, în proporția 
pe care o are. Asociația de Dezvoltare Durabilă are un consiliu director și are o adunare 
generală a acționarilor; reprezentantul nostru în AGA este domnul consilier și viceprimar 
Rusu. Dacă dumneavoastră doriți asta și nu am nimic a obiecta asupra acestei dorințe, 
haideți să parcurgem pașii legali: în consiliul local să decideți ca reprezentantul nostru 
în AGA să solicite toate datele pe care le vreți dvs. Aceștia sunt pașii legali. Eu ce pot 
să fac? Să sistez plățile. Dar nu știu în ce măsură pot să fac asta atâta timp cât nu avem 
o decizie a consiliului și a AGA. 
Dl Costin-Ioan Răsăuțeanu  
Înțeleg răspunsul. Acești pași trebuie să înceapă dinspre dvs., pentru că dvs. ați 
promovat acest proiect de hotărâre. Haideți să veniți cu un proiect prin care... Este un 



demers pe care ar trebui să-l faceți dacă veți considera că s-au întâmplat niște lucruri 
dubioase acolo. 
Dl primar Vergil Chițac 
Fac o adresă, dar mă tem că e posibil să întâmpin un refuz, pentru că nu am dreptul 
legal să solicit așa ceva. Solicitați dvs., consilierii locali, printr-o decizie a consiliului 
local, prin reprezentantul în adunarea generala a acționarilor. Introduceți un punct 
distinct la ordinea de zi într-o ședință a consiliului local. Nu creați impresia că dacă am 
introdus eu în ședința consiliului local cerința de a înființa ADD, sunt răspunzător de 
eventualele prejudicii sau ce suspectați dvs., pentru că, haideți să ne aducem aminte 
că atunci când am venit eu consilier local, exista o asociație de trei orașe care nu făcuse 
nimic și Curtea de Conturi ne-a spus: „dacă nu se întâmplă nimic, de ce dați banii 
degeaba?” Și tot eu am fost cel care am decis retragerea. La fel de bine, dacă vom 
constata ceea ce spuneți dvs., evident că nu vom face plăți și ne vom retrage din 
asociație. 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Propun să trecem la amendamente. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Au fost înregistrate 24 de amendamente din partea USR și 3 amendamente din partea 
inițiatorului ca urmare a unei hotărâri a Consiliului Județean Constanța prin care a fost 
repartizată municipiului Constanța o sumă de 1.297 de mii de lei.  
Primul amendament este cel înregistrat cu nr. 30149/2024; în motivație, se referă la 
„Studiu de fezabilitate Promenada Mării Negre - 500.000 lei. Concretizarea construirii 
unei promenade și nu a unei șosele de coastă ar reprezenta, printre altele, o dovadă că 
administraţia locală este dispusă să diminueze impactul asupra mediului şi să renunțe 
la favorizarea dezvoltatorilor imobiliari, punând, în sfârşit, accentul pe regenerarea 
urbană și dezvoltarea sustenabilă a orașului. Proiectul va include regenerarea spațiilor 
publice adiacente, crearea de spaţii verzi și a unor noi zone de relaxare prin înființarea 
de locuri de joacă, terenuri de sport, zone de fitness în aer liber și alte astfel de 
amenajări de-a lungul noii promenade. De asemenea, promenada Mării Negre va avea 
un coridor pentru pietoni şi bicicliști şi va facilita accesul către plajă pentru persoane cu 
dizabilităţi locomotorii şi cărucioare pentru copii pe toată lungimea acesteia. Text 
original: Se diminuează cu suma de 500.000 lei Cap. 51 Anexa 2, 2 bis, și Anexa 3 Lista  
de studii și propiecte pentru: Riviera Tomis - între Stațiunea Mamaia și Portul Tomis 
Constanța (elaborare documente tehnico economice cf. HG 907/2016 cu modificările și 
completările ulterioare). Text modificat: Se introduce suma de 500.000 lei la Capitolul 
51, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate 
Promenada Mării Negre.” 
Dna Cristiana Popescu 
Constănțenii vor să aibă pe unde să se plimbe, să se bucure de plajă și de mare, de 
umbră și de locuri de joacă, de spații de relaxare, de liniște și de aer curat, să aibă parte 
de accesibilitate corespunzătoare către plajă, atât pentru persoanele cu dizabilități, cît 
și pentru părinții cu copii în cărucior, pentru copii pe biciclete sau role. Nu vor trafic, 
poluare și zgomot lângă plajă plătite din bani publici, pentru un proiect ce promite în 
mod eronat, voit sau în necunoștință de cauză, fluidizarea traficului. Constănțenii își 
doresc promenada Mării Negre. Nu sunt lucruri inventate de noi. Asta ne spun 
rezultatele sondajelor făcute de noi, cât și rezultatele unor sondaje făcute publice de 
alți actori urbani implicați în comunitate. În ultima lună, peste 1000 de constănțeni ne-
au semnat petiția USR de susținere a proiectului „Promenada Mării Negre”. Solicitarea 
noastră către colegii consilieri locali este de a susține și de a vota acest amendament, 
demonstrând susținerea față de locuitorii orașului nostru, nu față de interesele 
imobiliare de pe taluz. Vă mulțumesc. 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 18 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  



Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 2-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30152/2024, este un amendament de 
modificare, „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru grădină publică în cartierul Poarta 
6 Proiectul are în vedere achiziția, cnstrucția, montarea elementelor de structură și 
mobilier: alei pietonale, trotuare, instalații și echipamente de recreere pentru copii, 
realizarea sistemelor de iluminat și irigații, sisteme de supraveghere video și wi-fi, 
dotare cu mobilier urban. Prin acest proiect se urmărește creșterea calității vieții 
locuitorilor din acest cartier. Text original: Se diminuează cu suma de 100.000 lei Cap. 
70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text modificat:Se introduce suma de 
100.000 lei la Capitolul 67, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: 
Studiu de fezabilitate pentru grădină publică în cartierul Poarta 6.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela, 10 împotrivă și 8 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 3-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30157/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru grădină publică în cartierul 
Compozitori. Proiectul are în vedere achiziția, construcția, montarea elementelor de 
structură și mobilier: alei pietonale, trotuare, instalații și echipamente de recreere 
pentru copii, realizarea sistemelor de iluminat și irigații, sisteme de supraveghere video 
și wi-fi, dotare cu mobilier urban. Prin acest proiect se urmărește creșterea calității vieții 
locuitorilor din acest cartier Text original: Se diminuează cu suma de 100.000 lei Cap. 
70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii Text modificat: Se introduce suma de 
100.000 lei la Capitolul 67, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: 
Studiu de fezabilitate pentru grădină publică în cartierul Compozitori.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela, 1 împotrivă și 18 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 4-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30160/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru grădină publică în cartierul Tomis 
Plus. Proiectul are în vedere achiziția, construcția și montarea elementelor de structură 
și mobilier: alei pietonale, trotuare, instalații și echipamente de recreere pentru copii, 
realizarea sistemelor de iluminat și irigații, montarea sistemelor de supraveghere video 
și wi-fi, dotarea cu mobilier urban. Prin acest proiect se urmărește creșterea calității 
vieții locuitorilor din acest cartier și încurajarea petrecerii timpului în aer liber. Text 
original: Se diminuează cu suma de 100.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu 
bunuri și servicii Text modificat: Se introduce suma de 100.000 lei la Capitolul 67, Anexa 
2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate pentru grădină 
publică în cartierul Tomis Plus.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 6 voturi pentru: Andrei Brighidău, Florin-Daniel Cocargeanu, Iulian 
Călin, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-Cerasela, 1 împotrivă și 17 
abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 5-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30161/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru grădină publică în cartierul Palas. 
Proiectul are în vedere achiziția, construcția, montarea elementelor de structură și 
mobilier: alei pietonale, trotuare, instalații și echipamente de recreere pentru copii, 
realizarea sistemelor de iluminat și irigații, montarea sistemelor de supraveghere video 
și wi-fi, dotarea cu mobilier urban. Prin acest proiect se urmărește creșterea calității 
vieții locuitorilor din acest cartier și încurajarea petrecerii timpului liber în aer liber. Text 
original: Se diminuează cu suma de 100.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu 
bunuri și servici. Text modificat: Se introduce suma de 100.000 lei la Capitolul 67, 



Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate pentru 
grădină publică în cartierul Palas.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 6 voturi pentru: Andrei Brighidău, Florin-Daniel Cocargeanu, 
Dumitru Caragheorghe, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Florin-Cătălin Iacob, 1 
împotrivă și 17 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 6-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30165/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate realizare terenuri de sport în cartierul Palas 
(str. Bradului). Luând în considerare faptul că în cartier nu există facilități sportive, iar 
asigurarea bazei materiale necesare desfășurării activităților recreative și sportive în 
condiții optime de confort și siguranță este o obligație a administrației publice locale, 
considerăm proiectul ca fiind de mare importanță. Beneficiile acestuia s-ar răsfrânge în 
creșterea numărului beneficiarilor care practică activități sportive în scop recreativ și în 
creșterea nivelului de conștientizare a importanței sănătății fizice. Text original: Se 
diminuează cu suma de 150.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și 
servicii. Text modificat: Se introduce suma de 150.000 lei la Capitolul 67, Anexa 2, 2 
bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate realizare terenuri 
de sport în cartierul Palas (str. Bradului).” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 17 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 7-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30167/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Finalizare extindere la Grădinița cu program prelungit “Lumea 
poveștilor”. În decursul ultimilor ani au fost făcute demersuri în vederea finalizării 
construcției anexă a Grădiniței “Lumea poveștilor”. Aceste demersuri se apropie de final 
și, pentru acest an, propunem alocarea de fonduri pentru continuarea și finalizarea 
lucrărilor de reabilitare a anexei grădiniței. Aflată într-o zonă foarte populată a orașului, 
unitatea este nevoită să refuze anual foarte multe solicitări, din cauza lipsei spațiului 
necesar desfășurării activității. Proiectul de extindere este început încă din anul 2008, 
însă a fost abandonat de administrațiile trecute. Text original: Se diminuează cu suma 
de 2.000.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text modificat: 
Se introduce suma de 2.000.000 lei la Capitolul 65, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de 
studii și proiecte pentru: Finalizare extindere la Grădinița cu program prelungit Lumea 
poveștilor.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 18 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 8-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30172/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie:Reabilitare Grădinița nr. 16. Participarea la educația preșcolară 
reprezintă baza succesului educațional ulterior. Astfel, dezvoltarea unui obiectiv de 
investiție care să garanteze premisele respectării prevederilor legale în materie de 
educație ar asigura condițiile necesare realizării unui act educațional de calitate. 
Infrastructura corespunzătoare este esențială pentru educație, pentru dezvoltarea 
timpurie a copiilor, dar și pentru procesul de dobândire a abilităților sociale și a 
capacității de integrare socială. Deși este singura unitate de învățământ preșcolar din 
zona Peninsulară, Grădinița nr. 16 stă închisă de peste doi ani, părinții fiind nevoiți să 
facă eforturi pentru a-și duce copiii la alte unități de învățământ. Având în vedere că 
problemele de natură juridică au fost rezolvate, propunem alocarea sumelor necesare 
pentru reabilitarea clădirii și redeschiderea unității de învățământ într-un timp cât mai 
scurt. Text original: Se diminuează cu suma de 2.000.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, 
Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text modificat: Se introduce suma de 2.000.000 lei la 



Capitolul 65, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Reabilitare 
Grădinița nr. 16.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 6 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-Cerasela și 19 
abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 9-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30174/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru construire creșă pe Aleea Topolog. 
Educația este un factor cheie al dezvoltării, creând premisele existenței unui nivel de 
trai mai ridicat. Profilul educațional este o condiție impetuos necesară pentru o 
dezvoltare durabilă și favorabilă incluziunii, iar acest deziderat nu se poate realiza fără 
infrastructură adecvată tuturor etapelor educaționale. Având în vedere numărul limitat 
al locurilor din creșe, acest proiect ar veni în întâmpinarea locuitorilor din zonă, care 
sunt nevoiți să își înscrie copiii la creșe care se află la mare distanță de domiciliu sau să 
apeleze la creșe private. Pentru că în zonă a funcționat o creșă care în acest moment 
este dezafectată, vechea clădire poate fi demolată în vederea construirii noii creșe, 
terenul fiind pretabil acestei activități. Text original: Se diminuează cu suma de 150.000 
lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text modificat: Se introduce 
suma de 150.000 lei la Capitolul 65, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte 
pentru: Studiu de fezabilitate pentru construire creșă pe Aleea Topolog.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea 
Aura-Cerasela și 19 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 10-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30175/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru construirea unei parcări 
supraetajate pe Aleea Topolog. Având în vedere că în urma proiectului de reabilitare a 
bulevardului I.C. Brătianu vor dispărea toate locurile de parcare, așa cum s-a întâmplat 
pe marile bulevarde reabilitate, luând în considerare lipsa locurilor de  parcare din 
municipiul Constanța, propunem o soluție practică și eficientă, menită să rezolve o mare 
parte a acestei problemei. Text original: Se diminuează cu suma de 150.000 lei Cap. 70 
Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text modificat: Se introduce suma de 
150.000 lei la Capitolul 51, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: 
Studiu de fezabilitate pentru construirea unei parcări supraetajate pe Aleea Topolog.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 19 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 11-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30177/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru construirea unei parcări 
supraetajate pe structură metalică pe Str. Badea Cârțan. Având în vedere starea precară 
a clădirii, fapt care a dus la relocarea agenției SPIT într-o locație mai sigură, ținând cont 
de suprafața mare a terenului și luând în considerare lipsa locurilor de  parcare din 
municipiul Constanța, propunem o soluție practică și eficientă, menită să rezolve o mare 
parte a acestei problemei. Text original: Se diminuează cu suma de 150.000 lei Cap. 70 
Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text modificat: Se introduce suma de 
150.000 lei la Capitolul 51, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: 
Studiu de fezabilitate pentru construirea unei parcări supraetajate pe structură metalică 
pe Str. Badea Cârțan.” 
Dl Dumitru Caragheorghe  
Sunt amendamentele grupului USR. Toate aceste amendamente au doar 6 voturi 
pentru. Vă rog să reveniți sau să cereți public să se strige, trebuie să fie cel puțin 7 
voturi pentru. Dacă sunt ceva probleme la aplicație, să le știm cu toții. 



Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Așa reiese din aplicație.  
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Ultimele amendamente au fost votate cu 7 pentru. Dacă va mai apărea un alt proiect 
cu 6 voturi, o să cerem lămuriri. Este irelevant dacă sunt 6 sau 7, amendamentele nu 
au trecut. 
Dl Dumitru Caragheorghe 57:00 
Este relevant pentru că arată că într-o ședință fizică am fi putut să vedem care sunt 
problemele. 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Suntem într-o ședință online, se numără voturile online, dacă mai apare 6 în loc de 7, 
o să ne uităm sigur cine nu votează. 
Dl Dumitru Caragheorghe59.35 
Nu sunt mulțumit de răspuns. Consider că sunt 7 voturi pentru. Cer public să ni se 
spună, suntem consilieri locali, trebuie să ni se spună cum s-a votat. 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
După ședință puteți veni și consulta aplicația să vedeți cine nu a votat din grupul dvs. 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 19 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 12-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30184/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate construire parcare subterană platou Casa 
de cultură. Având în vedere deficitul de locuri de parcare de pe raza municipiului 
Constanța și luând în considerare faptul că în urma reabilitării bulevardului Alexandru 
Lăpușneanu vor dispărea și cele existente, este necesară găsirea unei soluții cât mai 
urgent. Ca urmare a discuțiilor purtate cu locuitorii din zonă în încercarea de a găsi o 
soluție care să nu le influențeze calitatea vieții, propunem construirea unei parcări 
subterane sub platoul din fața clădirii Casei de Cultură. Text original: Se diminuează cu 
suma de 300.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text 
modificat: Se introduce suma de 300.000 lei la Capitolul 51, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 
Lista de studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate construire parcare subterană 
platou Casa de cultură.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 19 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 13-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30186/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru realizarea unui complex de servicii 
comunitare pentru persoane adulte cu dizabilități. Lipsa accesului la educație și formare, 
la servicii de abilitare, reabilitare și servicii psihologice și sociale adaptate nevoilor reale 
constituie vulnerabilități multiple care generează excluziune socio-
profesională. Înființarea Complexul de Servicii Comunitare Integrate pentru Persoanele 
Adulte cu Dizabilități ar crea, la nivel local, un mecanism de servicii integrate, având 
intervenție în ariile relevante procesului de combatere a excluziunii sociale prin 
facilitarea accesului la reabilitare, educație și participare socială. Text original: Se 
diminuează cu suma de 250.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și 
servicii. Text modificat: Se introduce suma de 250.000 lei la Capitolul 51, Anexa 2, 2 
bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate pentru realizarea 
unui complex de servicii comunitare pentru persoane adulte cu dizabilități.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 17 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  



Al 14-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30187/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Realizarea unui teren de sport multifuncțional în cartierul Medeea 
(în curtea fostei școli nr. 19). În contextul în care dezvoltarea și regenerarea unitare se 
pot face doar prin asigurarea condițiilor propice dezvoltării sociale, economice și 
culturale, necesitatea asigurării de dotări sportive se justifică prin aportul pe care 
acestea le au asupra dezvoltării comunității. Scopul proiectului este de a oferi copiilor 
și tinerilor constănțeni posibilitatea de a face mișcare într-un spațiu sigur și dotat 
corespunzător, prin edificarea unei zone de agrement ce va permite desfășurarea 
activităților sportive, iar terenul fostei școli nr. 19, nefolosit de la schimbarea destinației 
clădirii, ar deservi cu succes destinația. Text original: Se diminuează cu suma de 
250.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text modificat: Se 
introduce suma de 250.000 lei la Capitolul 67, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii 
și proiecte pentru: Realizarea unui teren de sport multifuncțional în cartierul Medeea (în 
curtea fostei școli nr. 19).” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 17 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 15-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30189/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Teren de sport sintetic la Școala nr. 18 “Jean Bart”. În contextul 
în care dezvoltarea și regenerarea unitare se pot face doar prin asigurarea condițiilor 
propice dezvoltării sociale, economice și culturale, necesitatea asigurării de dotări 
sportive se justifică prin aportul pe care acestea le au asupra dezvoltării comunității. 
Scopul proiectului este de a oferi copiilor și tinerilor constănțeni posibilitatea de a face 
mișcare într-un spațiu sigur și dotat corespunzător, prin edificarea unei zone de 
agrement ce va permite desfășurarea activităților sportive, iar terenul fostei școli nr. 
19, nefolosit de la schimbarea destinației clădirii, ar deservi cu succes destinația. Text 
original: Se diminuează cu suma de 125.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu 
bunuri și servicii. Text modificat: Se introduce suma de 125.000 lei la Capitolul 65, 
Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Teren de sport sintetic la 
Școala nr. 18 Jean Bart.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 18 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 16-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30191/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru sală de sport la Școala nr. 18 “Jean 
Bart” Existența bazei materiale necesare practicării organizate a mișcării fizice va 
contribui, fără îndoială, la îmbunătățirea stării de sănătate a elevilor și la consolidarea 
relațiilor sociale, fiind totodată un factor al dezvoltării edilitare. Având în vedere că 
Școala nr. 18 “Jean Bart” nu are o sală de sport atât de necesară elevilor, beneficiile 
construirii acesteia se vor concretiza prin creșterea calității orelor de educație fizică și 
sport și prin posibilitatea organizării competițiilor sportive școlare.  Text original: Se 
diminuează cu suma de 100.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și 
servicii. Text modificat: Se introduce suma de 100.000 lei la Capitolul 65, Anexa 2, 2 
bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate pentru sală de 
sport la Școala nr. 18 Jean Bart.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 18 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 17-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30192/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru construire grădiniță în cartierul 



Compozitori. Dezvoltarea cartierului Compozitori a generat necesitatea construirii unor 
noi instituții de învățământ, iar asigurarea infrastructurii educaționale adecvate, în 
conformitate cu legislația actuală, ar facilita accesul locuitorilor din zonă la servicii 
educaționale preșcolare de stat. Crearea unui microclimat corespunzător învățământului 
preșcolar va aduce beneficii dezvoltării psiho-educaționale a copiilor, contribuind 
totodată și la progresul întregii zone. Lipsa unităților de învățământ a fost semnalată și 
de comunitatea locală, iar în urma Planul Urbanistic Zonal recent realizat au fost 
identificate două locații pretabile construirii infrastructurii educaționale. Text original: 
Se diminuează cu suma de 200.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și 
servicii Text modificat: Se introduce suma de 200.000 lei la Capitolul 65, Anexa 2, 2 bis 
și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate pentru construire 
grădiniță în cartierul Compozitori.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela, 1 împotrivă și 17 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 18-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30195/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru construire școală în cartierul 
Compozitori. Dezvoltarea cartierului Compozitori a generat necesitatea construirii unor 
noi instituții de învățământ, iar asigurarea infrastructurii educaționale adecvate, în 
conformitate cu legislația actuală, ar facilita accesul locuitorilor din zonă la servicii 
educaționale de stat. Lipsa unităților de învățământ a fost semnalată și de comunitatea 
locală, iar în urma Planul Urbanistic Zonal recent realizat au fost identificate două locații 
pretabile construirii infrastructurii educaționale. Text original: Se diminuează cu suma 
de 200.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text modificat: 
Se introduce suma de 200.000 lei la Capitolul 65, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de 
studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate pentru construire școală în cartierul 
Compozitori.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 19 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 19-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30197/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Studiu de fezabilitate pentru construire grădiniță în cartierul 
Veterani Cartierul Veterani este o zonă aflată în plină expansiune, cu populație 
predominant tânără, iar lipsa infrastructurii educaționale a devenit o reală problemă. În 
Planul Urbanistic Zonal al cartierului este prevăzut un teren cu funcțiuni  de unitate de 
învățământ, iar construirea unei grădinițe ar facilita accesul locuitorilor din zonă la 
servicii educaționale de calitate. Beneficiile se vor concretiza în  eficientizarea procesului 
de dobândire a abilităților sociale și a capacității de integrare socială a copiilor. Text 
original: Se diminuează cu suma de 200.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu 
bunuri și servicii. Text modificat: Se introduce suma de 200.000 lei la Capitolul 65, 
Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Studiu de fezabilitate pentru 
construire grădiniță în cartierul Veterani.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 19 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 20-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30201/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Asigurarea pazei în unitățile de învățământ. Creșterea gradului 
de siguranță în cadrul unităților de învățământ și prevenirea situațiilor cu potențial de 
risc material sau social ar trebui să fie o prioritate a administrației locale. În plus, 
asigurarea pazei în unitățile de învățământ  ar contribui la punerea în aplicare a legii 



care permite accesul liber pe terenurile de sport din școli, încurajând copiii și tinerii 
constănțeni să își petreacă timpul practicând activități sportive într-un mediu sigur. Text 
original: Se diminuează cu suma de 3.000.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu 
bunuri și servicii. Text modificat: Se introduce suma de 3.000.000 lei la Capitolul 61, 
Anexa 2, 2 bis pentru: Asigurarea pazei în unitățile de învățământ.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 18 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 21-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30202/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Amenajare teren sintetic de fotbal și pistă de atletism la Palatul 
Copiilor. Având în vedere lipsa terenurilor de sport din oraș și luând în considerare faptul 
că stadionul a fost demolat, amenajarea unui teren de fotbal și a unei piste de atletism 
își justifică necesitatea prin faptul că atleții nu mai au un spațiu propice în care să se 
poată antrena. Mai mult decât atât, existența protocolului încheiat între Primăria 
Constanța și Palatul Copiilor ar înlesni realizarea investiției. Text original: Se diminuează 
cu suma de 3.000.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text 
modificat: Se introduce suma de 3.000.000 lei la Capitolul 67, Anexa 2, 2 bis și Anexa 
3 Lista de studii și proiecte pentru: Amenajare teren sintetic de fotbal și pistă de atletism 
la Palatul Copiilor. 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 18 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 22-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30205/2024, este un amendament de 
modificare, „Motivaţie: Amenajarea a două terenuri multisport și baloane presostatice 
la Palatul Copiilor. Având în vedere infrastructura sportivă slab dezvoltată, realizarea 
obiectivului de investiție ar crește calitatea vieții locuitorilor și ar încuraja practicarea 
activităților sportive, sporind gradul de conștientizare a importanței sănătății fizice. Text 
original: Se diminuează cu suma de 2.000.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu 
bunuri și servicii. Text modificat: Se introduce suma de 2.000.000 lei la Capitolul 67, 
Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Amenajarea a două terenuri 
multisport și baloane presostatice la Palatul Copiilor.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 17 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 23-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30207/2024, este un amendament de 
modificare „Motivaţie: Ansambluri muzicale exterioare. Parcurile din oraș, și așa 
insuficiente ca număr, sunt lipsite de echipamente inovatoare, care să stimuleze 
dezvoltarea cognitivă și artistică. Ansamblurile muzicale ar reprezenta spații de 
relaxare  potrivite tuturor categoriilor de vârstă, care ar îmbina activitățile de relaxare 
cu cele educaționale. Proiectul ar aduce beneficii și persoanelor cu dizabilități, folosirea 
instrumentelor reprezentând o formă de terapie senzorială. Text original: Se 
diminuează cu suma de 300.000 lei Cap. 70 Anexa 2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și 
servicii. Text modificat: Se introduce suma de 300.000 lei la Capitolul 67, Anexa 2, 2 
bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: Ansambluri muzicale exterioare.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela și 17 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Al 24-lea amendament este cel înregistrat cu nr. 30209/2024, este un amendament de 



modificare „Motivaţie: CET Skate and street workout park. Obiectivul principal al 
proiectului vizează diversificarea activităților sportive, utilizarea cu folos a suprafețelor 
libere, revitalizarea oportunităților de agrement și petrecere a timpului liber pentru 
locuitorii orașului și încurajarea tinerilor să socializeze și să își dezvolte latura 
creativă.  Pe lângă beneficiile legate de sănătatea fizică, proiectul ar avea și un impact 
social important. Text original: Se diminuează cu suma de 500.000 lei Cap. 70 Anexa 
2, 2 bis, Cheltuieli cu bunuri și servicii. Text modificat: Se introduce suma de 500.000 
lei la Capitolul 67, Anexa 2, 2 bis și Anexa 3 Lista de studii și proiecte pentru: CET Skate 
and street workout park.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu 7 voturi pentru: Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela, 1 împotrivă  și 17 abțineri, amendamentul nu a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Următoarele amendamente sunt amendamente ale primarului Vergil Chițac, toate au în  
motivaţie: „Având în vedere H.C.J.C nr.27/08.02.2024 privind repartizarea pe unități 
administrativ teritoriale a sumelor defalcate din TVA pe anul 2024 pentru finanțarea 
cheltuielilor privind drumurile județene și comunale prin care U.A.T. Constanța i se 
repartizează suma de 1.297 mii lei.” Primul amendament este cel înregistrat cu nr. 
31718/2024, este un amendament de modificare, „Text original: Art.1 Se aprobă 
bugetul local pe anul 2024 la venituri în sumă de 2.270.144 mii lei, la cheltuieli în  sumă 
de 2.291.218 mii lei, cu un excedent la data de 31 decembrie 2023 în sumă de 21.074 
mii lei. Text modificat: Art.1 Se aprobă bugetul local pe anul 2024 la venituri în sumă 
de 2.271.441 mii lei, la cheltuieli în  sumă de 2.292.515 mii lei, cu un excedent la data 
de 31 decembrie 2023 în sumă de 21.074 mii lei.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu  25 voturi pentru, amendamentul a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Următorul amendament este cel înregistrat cu nr. 31721/2024, este un amendament 
de modificare și de completare în sensul că  „Text original: Veniturile bugetului local 
sunt în sumă totală de 2.270.144 mii lei. Text modificat: Art.7 Veniturile bugetului local 
sunt în sumă totală de 2.271.441 mii lei. Se introduce după litera h) o nouă literă, litera 
i) și va avea următorul cuprins: Sume defalcate din TVA pentru drumuri – 1.297 mii 
lei.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu  25 voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
Ultimul amendament este cel înregistrat cu nr. 31723/2024, este un amendament de 
modificare „Text original: Art. 8 Cheltuielile bugetului local sunt în sumă totală de 
2.291.218 mii lei. Text modificat: Art.8 Cheltuielile bugetului local sunt în sumă totală 
de 2.292.515 mii lei. Se modifică Capitolul 84  și va avea următorul cuprins: Capitolul 
84 „Transporturi” în sumă de 253.089 mii lei din care pentru cheltuieli cu bunuri şi 
servicii  suma de  57.220 mii lei, subvenţii suma de 100.000 mii lei, rambursări de 
credite suma de 8.403 mii lei,  proiecte cu finanțare din fonduri externe nerambursabile 
aferente cadrului financiar 2014-2020 suma de 46.298 mii lei, proiecte cu finanțare din 
sumele aferente componentei de împrumuturi a PNRR suma de 11.204 mii lei și 
cheltuieli de capital suma de 29.964 mii lei.” 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. Cu  24 voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Votăm proiectul în integralitatea lui. 
Cu 18 voturi pentru și 7 împotrivă (Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela), proiectul a fost adoptat. 
Dl Florin-Daniel Cocargeanu 
Am constatat că azi s-a votat politic și pentru interese personale și, in niciun caz, în 
interesul cetățenilor. 



Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
4. Proiect de hotărâre nr. 53/2024 pentru modificarea HCL nr. 3/2024 privind 
aprobarea organizării rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și 
particular din municipiul Constanța pentru anul școlar 2024-2025;    
Vă rog să votați. 
Cu 25 voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
5. Proiect de hotărâre nr. 55/2024 privind aprobarea documentației tehnico-economice 
– faza Studiu de fezabilitate (SF) și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
de investiții „Înființare centru integrat de colectare separată prin aport voluntar în 
municipiul Constanța”;    
Vă rog să votați. 
Cu 25 voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
6. Proiect de hotărâre nr. 56/2024 privind aprobarea documentației tehnico-economice 
– faza Studiu de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiții „Desființare și construire împrejmuire Cimitir Central”;    
Domnule Cocargeanu, aveți cuvântul. 
Dl Florin-Daniel Cocargeanu 
Grupul consilierilor USR deși, de principiu, suntem de acord că trebuie să se realizeze 
această împrejmuire a cimitirului, nu suntem de acord cu soluția aleasă și cu costurile 
pe care aceasta o presupune. Vorbim de peste 18 mil. lei, în jurul a 2 mil. de euro pe 
metrul liniar, în condițiile în care cealaltă soluție propusă în studiul de fezabilitate e de 
4,6 mil. lei. Nu e posibil să refuzăm școli, grădinițe, terenuri de sport, iar în momentul 
de față să dăm 18 mil. doar pentru a împrejmui cimitirul. E o sumă enormă și nu cred 
că Constanța și-o permite. 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog să votați. 
Cu 16 voturi pentru și 7 împotrivă (Andrei Brighidău, Dumitru Caragheorghe,  Florin-
Daniel Cocargeanu, Florin-Cătălin Iacob, Mihai Ochiuleț, Cristiana Popescu, Badea Aura-
Cerasela), proiectul a fost adoptat. 
7. Proiect de hotărâre nr. 57/2024 privind aprobarea devizului general actualizat în 
etapa Proiect Tehnic pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea și consolidarea malurilor 
Lacului Tăbăcăriei”;   
Vă rog să votați. 
Cu 25 voturi pentru proiectul a fost adoptat. 
8. Proiect de hotărâre nr. 58/2024 privind aprobarea documentației tehnico-economică 
– faza Studiu de fezabilitate (SF), a principalilor indicatori tehnico-economici şi 
participarea municipiului Constanța la Programul finanțat de Administrația Fondului 
pentru Mediu, pentru obiectivul de investiții „Creșterea eficienței energetice a 
infrastructurii de iluminat public – Cartier Veterani, municipiul Constanța”.   
Vă rog să votați. 
Cu 25 voturi pentru proiectul a fost adoptat. 
Trecem la ordinea suplimentară. 
9. Proiect de hotărâre nr. 59/2024 pentru modificarea HCL nr. 421/2020 privind 
constituirea unei comisii pentru negocierea/renegocierea chiriilor spațiilor la nivelul 
Direcției generale de asistență socială;    
Avem nevoie de propuneri.  
Dl Ionuț Rusu 
Nu avem nicio propunere. 
Dl Florin-Daniel Cocargeanu 
Îl propunem pe dl Andrei Brighidău. 
Dl Răsăuțeanu Costin-Ioan 
Nu avem nicio propunere. 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Vă rog buletine de vot pentru dl Andrei Brighidău. 
Au fost exprimate 19 voturi cu DA. 
Vă rog să votați proiectul integral. 



Cu 24 voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
10. Proiect de hotărâre nr. 60/2024 pentru modificarea HCL nr. 335/2011 privind 
transmiterea unor imobile aparținând domeniului public al Municipiului Constanța din 
administrarea RAEDPP Constanța în administrarea unităților de învățământ 
preuniversitar de stat;    
Vă rog să votați. 
Cu 25 voturi pentru proiectul a fost adoptat. 
11. Proiect de hotărâre nr. 61/2024 privind constituirea unui drept de administrare în 
favoarea Clubului Sportiv Municipal Constanța asupra unor imobile terenuri, 
proprietatea publică a municipiului Constanța.    
Vă rog să votați. 
Dl Florin-Daniel Cocargeanu 
O să votăm pentru și considerăm că măsura este foarte bună. Întrebările mele sunt 
următoarele: de ce abia acum, cu câteva luni înainte de alegeri, se face acest lucru? de 
ce în anii trecuți în care au fost prinse studii de fezabilitate în cadrul bugetului, nu a fost 
implementat și nu s-a lucrat la niciun astfel de studiu pentru construirea de săli de sport 
la școli? (aceste școli fac parte din lista sinteză a CNI pentru construirea de săli de 
sport). În aprilie anul trecut am votat un HCL prin care, cel puțin școala 14, ar fi trebuit 
să fie predată celor de la CNI. Nu s-a întâmplat acest lucru? 
Dl Ionuț Rusu 
Permiteți-mi să răspund eu. Din nefericire, planul de investiții al celor de la CNI nu s-a 
concretizat până acum. De la bun început această administrație și-a dorit să facă aceste 
săli de sport și a găsit de cuviință să le predea CNI, astfel încât să nu fie presiunea pe 
bugetul local dar, din cauza faptului că CNI nu și-a prins bugetarea, cea pe care ne-o 
dorim noi, anul acesta, acum, odata cu votarea bugetului, s-a considerat, măcar o parte 
din aceste săli să fie retrase și aduse înapoi la primărie, astfel încât să se poată face 
aceste săli de sport. Mai pe scurt, cei de la CNI nu au forța necesară sau nu se apleacă 
în momentul de față pentru că au foarte multe investiții în orașul și în județul Constanța 
și atunci, pentru că este necesar să avem aceste săli de sport, pentru că știți și dvs câte 
evenimente sportive se întâmplă în orașul Constanța și lipsa sălilor de sport pentru 
antrenamentul celor peste 1000 de copii care se află legitimați astăzi la CSM, este mai 
mult decât necesară investiția în aceste săli de sport. Probabil vor mai urma și altele, în 
funcție de discuțiile pe care le va avea această administrație cu cei de la CNI, astfel 
încât să se sincronizeze cele două planuri de investiții – primăria orașului Constanța și 
CNI. 
Dl Florin-Daniel Cocargeanu 
Știam de foarte mult timp că CNI nu are forța necesară să facă acest lucru, dar despre 
altceva vreau să spun. La amendamentele pentru buget s-a propus un studiu de 
fezabilitate pentru construirea unei săli de sport la o școală. A fost respins! Aș vrea să 
mai adaug ceva, pe lângă cei legitimați la CSM, vorbim despre elevii care nu au unde 
să facă sport și se chinuie prin diverse locații, iar noi venim după 4 ani de administrație 
să propunem acum să luăm 2 școli de la CNI și le aducem la noi să le facem, timp în 
care nu am făcut nimic. 
Dna Arghirescu Adriana – președintă de ședință 
Cu 24 voturi pentru proiectul a fost adoptat. 
Ordinea de zi a fost epuizată. Mulțumesc. 
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